
Zápis z výborové schůze dne 01.06.2023 (per rollam) 
 

- Na začátku roku nás všechny nemile zasáhla smutná zpráva o náhlém skonu našeho 
zakládajícího člena a přítele pana Zdeňka Musila. Pan Musil byl členem výboru 
KCHNŠ, na jeho místo byla navržena paní Petra Těhlová- schváleno jednomyslně. 
 

- Za prvních čtyři měsíce se konaly dvě výstavy a dvě bonitace, celkem bylo vystaveno 
přes dvě stovky psů, bonitacemi prošlo přes sedmdesát jedinců. Všechny akce byly 
připraveny a zajištěny bezchybně, po ekonomické stránce byly ziskové , což se 
projevilo na stavu bankovního účtu. 
 
 

- Hospodaření za rok 2022- daňové přiznání a přílohy k němu jsou zveřejněné na našich 
webových stránkách. 
 

-  K 31.5  2023 je na BÚ + pokladně celkem 197 560 Kč. 
 

- Plán akcí:  
 
 - bonitace 01.07.2023 v Hostouni od 11,30 hod 
 - výstava a bonitace  21.10.2023 Hostouň, rozhodčí pan Erdós László (HU) 
                                             

 
- Celkově klub funguje velmi dobře, členská základna se plynule rozrůstá, členové mezi 

sebou komunikují v přátelské atmosféře, což je vidět především na výstavách, kde je 
vždy příjemná nálada. Totéž na sociálních sítích.  Bohužel i nadále  přetrvává snaha 
druhého klubu KCHŠ o likvidaci našeho klubu. V našich očích je to nepochopitelná 
aktivita, není přece problém aby fungovaly dva kluby a chovatel si mohl vybrat.  Na 
valné hromadě ČMKU KCHŠ opět podal návrh proti našemu klubu, ovšem VH neměla 
zájem o tom hlasovat, o čemž svědčí již mnohé…..  Ale aktivita KCHŠ je vyvíjena  
i nadále. 
 
 
Zapsala 
Kristina Vaníčková 


